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Acta de la Junta Permanent de la Facultat de Psicologia 
 

Número de l’acta: 131 
Tipus de sessió: Ordinària  
Data: 27/1/2025 
Hora: 13:00 
Lloc: Sala de Graus 

 

Hi assisteixen:  Maria Alvarez, Ramon Barnadas, Tomás Blasco, Albert Bonillo, Ramon 
Cladellas, Josep Costa, Sònia Darbra, Miquel Domènech, Silvia Edo, Arnau Estévez, 
Estel Gelabert, Aitana Martínez, M. Jesús Nebrera, Beatriz San Roman, David Sánchez, 
Teresa Sánchez, Olga Soler, Susana Subirà, Meritxell Torras, Anna Vale, Jana vila 

 
No hi assisteixen:  Mònica Gelpi, Harshita Harshita, Rut Massafret 

 
S’excusen: Marta Borrueco, Andres Chamarro, Albert Espelt, Anna Jordana, Joaquim 
T. Limonero, Joan Pujol, Sara Rios 
 

ORDRE DEL DIA: 

1. Aprovació, si escau, de les actes de  les últimes sessions de 
la Junta Permanent (JP129  del 28 d'octubre de 2024 i JP130 de l'11 de novembre 
de 2024) 

2. Informacions de l’Equip de Deganat. 
3. Aprovació, si escau, de l’itinerari de simultaneïtat dels Estudis de Grau en Psicologia 

i Criminologia. 
4. Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment del centre (cursos 22/23 i 23/24). 
5. Aprovació, si escau, de la proposta d’oferta de places i criteris d’admissió per canvi 

d’estudis universitaris espanyols i de la proposta d’oferta de places i criteris 
d’admissió per canvi d’estudis universitaris estrangers 

6. Aprovació, si escau, de la proposta de relació de candidats als premis extraordinaris 
de fi d’estudis del Grau en Psicologia, del Grau en Logopèdia, i del Màster 
Universitari en Psicologia General Sanitària, corresponents al curs 2023-2024. 

7. Torn obert de paraules. 

 

 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat, en substitució del Degà ,obre la sessió 
donant la benvinguda a tothom. Tot seguit, el Secretari llegeix la llista de persones 
excusades.  
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PUNT 1: Aprovació, si escau, de les actes de  les últimes sessions de la Junta Permanent (JP129  
del 28 d'octubre de 2024 i JP130 de l'11 de novembre de 2024) 
Les actes són aprovades per assentiment.  

 

PUNT 2: Informacions de l’Equip de Deganat. 

La Vicedegana de Pràctiques Externes i Relacions Institucionals informa sobre la situació 
de les Pràctiques Externes a les diferents titulacions, tot destacant que en el cas del MUPGS 
hi ha un retard provocat per l’aplicació del model de reconeixement de la docència per la 
tutorització dels i de les  estudiants en pràctiques de la UAB, i per l’elaboració dels 
convenis, que és més complexa perquè ha d’ajustar-se al que estableix el procediment de 
cotització a la Seguretat Social. 

 

El Vicedegà d’Economia i Infraestructures explica que s’està finalitzant el tancament de 
l’exercici 2024 i que aviat començarà la preparació del pressupost per al 2025. Comenta 
els problemes generats per la demanda de xarxa wi-fi per a la realització d’algunes classes 
de pràctiques i que s’està preparant una actuació per tal d’incrementar la potència i 
disponibilitat de xarxa. Finalment, indica que l’Equip de Deganat està preparant un Grup 
de Treball que comenci a dissenyar activitats docents en aules de simulació, atès que 
s’espera dotar a la Facultat amb aules d’aquestes característiques quan es disposi de l’espai 
que deixarà lliure el SPL. 

 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica les accions que s’estan preparant 
per garantir al màxim possible que hi hagi un equilibri en el nombre d’alumnes en cada 
grup de docència. A continuació, informa del nomenament d’Eva Penelo com a Delegada 
del Degà per a Afers Acadèmics. Tot i que Eva Penelo ja és membre de la Comissió d’Afers 
Acadèmics i de Qualitat, amb aquest nomenament assolirà les tasques d’adaptació del 
Grau de Psicologia al RD 822/2021 entre d’altres tasques que se li poguin encomanar. 
També informa del procés de revisió de l’Acreditació de Centre que ha endegat ja l’AQU 
contactant amb una representació de l’estudiantat per tal que elabori el seu informe 
independent del centre. Aquest procés s’anirà desenvolupant amb diferents processos al 
llarg del semestre i finalitzarà amb la visita dels/de les representants d’AQU, prevista per 
als mesos de maig-juny. Finalment, la Vicedegana comunica que el proper 17 de març, a la 
franja horària de tarda, es farà una sessió de PICNIC dedicada a la docència amb simulació, 
i recorda que aquesta activitat no es només una activitat de formació, sinó també un espai 
i moment de convivència i diàleg entre les persones que formen l’estament docent, per la 
qual cosa encoratja l’assistència i participació a la sessió.  

 

 
PUNT 3: Aprovació, si escau, de l’itinerari de simultaneïtat dels Estudis de Grau en Psicologia 
i Criminologia. 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat explica les característiques essencials de la 
proposta, tot recordant que això no comporta un increment en les places d’accés, sinò una 
reserva de 10 places al Grau en Psicologia i de 10 places al Grau en Criminologia per a 
l’alumnat que vulgui cursar aquest doble itinerari. A la pregunta d’Anna Vale sobre el 
moment en que s’implantarà aquest itinerari, la Vicedegana respon que està previst per al 
curs 26-27. Finalment, la Gestora Acadèmica aclareix que l’alumnat que faci el doble 
itinerari haurà de fer tant el TFG del Grau de Psicologia, com el TFG del Grau de 
Criminologia. 

Tot seguit, la proposta és aprovada per assentiment.   
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PUNT 4: Aprovació, si escau, de l’informe de seguiment del centre (cursos 22/23 i 23/24). 

La Vicedegana d’Afers Acadèmics i de Qualitat comenta les principals característiques de 
l’Informe de Seguiment i les accions de millora que se’n deriven. Especifica que les 
estàndars 1 i 6 són elaborats anualment pels/per les Coordinadors/ores de titulació i que 
el present informe de seguiment bianual recull el resultats d’aquests Informes de Titulació. 
Pel que fa l’Estàndar 3 comenta que durant el proper mes de febrer es farà una revisió del 
SGIQ i es presentarà a la Junta Permanent. En referència a l’Estàndar 4 explica les dificultats 
per aconseguir que els percentatges de professorat estable als Màsters compleixin la 
normativa, i, també, per aconseguir que els/les coordinadors/ores de les assignatures 
troncals i de formació bàsica pertanyin sempre a la plantilla de professorat estable. Tot 
això ha estat provocat pels problemes de contractació de professorat dels últims anys. Al 
voltant d’això s’obre un diàleg entre diferents persones de la Junta que fan palesa la 
problemàtica que han tingut i tenen els departaments de la Facultat per mantenir una 
plantilla estable, i que han provocat que un nombre important de les classes s’hagi 
d’atendre amb professorat suplent que, en molts casos, no està prou preparat per a 
impartir segons quins continguts i segons quins tipus de docència. La Vicedegana d’Afers 
Acadèmics i de Qualitat comparteix aquestes inquietuds, però assenyala que la 
problemàtica en els processos de contractació del professorat no pot ser resolta des de la 
Facultat, i que cal esperar a que la plantilla de professorat s’estabilitzi en els propers cursos. 

Tot seguit, la proposta és aprovada per assentiment.  

 

PUNT 5:  Aprovació, si escau, de la proposta d’oferta de places i criteris d’admissió per 
canvi d’estudis universitaris espanyols i de la proposta d’oferta de places i criteris 
d’admissió per canvi d’estudis universitaris estrangers 

Les propostes són aprovades per assentiment.  

 

PUNT 6: Aprovació, si escau, de la proposta de relació de candidats als premis 
extraordinaris de fi d’estudis del Grau en Psicologia, del Grau en Logopèdia, i del Màster 
Universitari en Psicologia General Sanitària, corresponents al curs 2023-2024.  

Les propostes per a cada titulació són aprovades per assentiment. 

 

PUNT 7: Torn obert de paraules. 

La professora Beatriz San Roman demana la instal.lació d’algun tipus de barana que 
permeti un accés més fàcil a les tarimes de les aules del primer pis de l’aulari a les 
persones que puguin tenir problemes de mobilitat. L’Administrador de Centre i el 
Vicedegà d’Infraestructures comenten que estudiaran com resoldre aquest problema. 

 

 
Sense cap més assumpte per tractar, el dia 27/1/2025, a les 14.15 hores, la Presidenta aixeca 
la sessió, de la qual, com a Secretari, estenc aquesta acta.  

 
El Secretari Vist i plau 

La Presidenta 
 
 
 
 

Tomás Blasco Sònia Darbra   
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